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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 08 iunie 2015, 
în sedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş  

 
 

      La orele 18,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că sunt prezenţi 24 din cei 34 de 
consilieri judeţeni, 6 absenţi motivaţi deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dl Voicu Constantin, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse 
Umane,  dna Mincă Ana, din partea Biroului Strategii Sinteze Socio Economice 
Sănătate, dl Dumitru Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dna Alina Nicolau director  
Regiea Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,dl.Ciocnitu Eduard, directorul 
Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş, dl. 
Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean Salvamont Arges, dl. 
Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi Promovare a Culturii 
Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei Generale de Evidenţă a 
Persoanelor Argeş, dl Dejanu Iustin, director al Muzeului Viticulturii şi 
Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl. 
Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, Simona Şerban, 
directorul Centrului de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, directorul Teatrului 
,,Al. Davila” Piteşti, dl. Macovei Adrian, directorul D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. 
Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş,  dna Radu Claudia, consilier 
Preşedinte. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun la vot ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? 

Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 

 
- I   - 

 
Trecându-se la punctul I al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea 

finanţării nerambursabile de la bugetul local al judeţului Argeş pentru proiectele 
structurilor culturale, de tineret şi sportive, conform Legii nr.350/2005, pe anul 
2015. -Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

Comisiile  K1, K4, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Am un amendament pe care vreau sa-l propun dupa ce voi citi proiectul de 

hotărâre.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Vă propun urmatorul amendament: Art.2. (1)  Sumele acordate Clubului 
Sportiv Handbal Club Argeș de către Consiliul Județean Argeș vor fi virate în 
tranșe și vor fi folosite în mod egal de echipa de juniori și de seniori.  
 
 (2) Prima tranșă va fi de 300.000 lei,  iar acordarea următoarelor tranșe va fi 
condiționată de justificarea sumelor primite.  
  
 (3) Din sumele acordate de către Consiliul Județean Argeș nu se vor achita 
remunerații sportivilor.  
 
Consult dacă sunt întrebări? Va rog. 
 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte,este a treia sau a patra oară când 
ne întalnim pe acest subiect, cu toţii ne-am spus argumentele, din păcate din 
punctul meu de vedere în afară de o anumită nuanţare din amendamentul la care 
faceţi referire, pe care înţeleg că vi-l însuşiţi în calitate de iniţiator al hotărârii. Şi 
până acum se dădeau bani în tranşe, nu este o noutate, singura noutate este că se 
încearcă să se meargă pe ideea legală de a nu se face plăţi pe sume care nu sunt 
permise de lege, respectiv remunerarea unor sportivi. Ceea ce vreau sa spun si a 
fost susţinut şi de colegii mei este ca trebuie să facem o demarcaţie între proiectele 
cu structurile culturale şi de tineret, în al doilea rând, mi se pare incorect ca dintr-
un număr total de 35 de proiectedepuse de O.N.G-uri pentru această repartiţie 
bugetară, mai mult de 2/3 să dăm unei singure structuri sportive care nu este 
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altceva decât o echipa de handbal de seniori aflată in liga a doua. Sunt alte cluburi 
care au obţinut performanţe la nivel naţional , sunt asociaţii si alte O.N.G-uri pe 
cultura şi pe tineret care au avut rezultate foarte bune şi au colaborări deja 
verificate cu Consiliul Judeţean pe proiectele dumnealor, mi se pare lipsit de 
oportunitate să investesc peste 2/3 din buget pentru o singură structură sportivă 
care anul trecut a luat 9 miliarde de la noi şi nu a înţeles să promoveze în 
următoarea ligă, îi felicit pe antrenorii de handbal pentru echipele de juniori, dar 
cei din conducerea clubului nu au reuşit să atragă şi alte surse de finanţare serioase 
în afară de repartiţia de la Consiliul Judeţean şi sub acest aspect al oportunităţii 
alocării sumei de bani, mi se pare că noi cei de la consiliul judeţean săvârşim o 
nedreptate dând unei structuri mai mult de dublu decât celor 34 la un loc. Faţă de 
aceste situaţii eu şi colegii mei de grup ne vom abţine. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  -Bineînţeles ca PNL-ul doreşte să îngroape 
sportul în judeţul Argeş. Sportivii nu trebuie să înţeleagă, trebuie sa joace. 
 
Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, stimaţi colegi, aşa cum s-a stabilit în 
şedinţa de joi, noi preşedinţii de comisii ne-am întâlnit pentru a vedea în amănunt 
ceea ce s-a solicitat în plen joi după-amiază, ocazie cu care şi domnul Sofianu 
Narcis împreună cu domnul Sârbu au fost acolo, cărora în nume propriu le 
mulţumesc. Mă surprinde neplăcut stimate coleg , pentru că aţi fost de acord cu 
amendamentul.  
 
Dl consilier Sofianu Narcis -  Îmi cer scuze domnule coleg, ati spus că am fost de 
acord cu amendamentul, cum să fiu de acord cu el ? 
 
 Dl consilier Manu Dan – Spre informarea dumneavostră suntem cu toţii aici cei 
care am fost acolo, chiar cu partea de juniori a fost de acord şi domnul Sofianu, dar 
că aici s-a întors la 180 de grade, este o altă discuţie, în nume propriu spun că este 
jocul politic, este dreptul domniilor lor. Noi am analizat pe fond, a fost club 
handbal cel care trebuia finanţat cu cea mai importantă sumă. Am analizat în 
amănunt cu comisia tehnică de specialitate modul cum au fost cheltuiţi banii în 
anul precedent şi propunerile pentru acest an. Au rezultat câteva chestiuni, 
legilslaţia este permisivă, au fost suspiciuni si întrebări justificate de modul cum s-
au cheltuit sumele. S-a vehiculat în presă  că noi Consiliul Judeţean vă dăm 
dumneavoastră salarii. Este eronat. Prin lege Consiliul Judeţen nu poate să dea un 
leu salarii. Alte obligativitaţi care decurg din activitatea dumneavoastră 
profesională şi sportivă da, nu salarii. Acesta a fost şi motivul pentru care acest 
amendament mai explică înca o data dacă era cazul, temeiul legii prin care se 
spune clar că nu putem acorda remunerari sportivilor echipei. Nu ştiu pe ce criterii, 
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ca un membru,  un sportiv de-al dumneavostră care activeaza pe o lună să ajungă 
până la 2700 de lei pentru un  supliment al alimentaţiei nutritive. Poate este o 
logică dar trebuie explicat. Aş face o recomandare, joi am ascultat cel puţin 2 
personalitaţi de excepţie, care au luat cuvântul şi ar trebui cooptate în Consiliul 
Judeţean in comisia care evaluează. Este vorba de doamna decan şi de încă un 
foarte bun profesionist care a luat cuvântul. Cred că ar fi o mare obiectivitate dacă 
alături de comisie să facă parte ceste 2 personalitaţi să vedem cum se cheltuiesc 
banii. Mă surprinde total gestul nepolitic, nu nepoliticos, pe care colegul meu l-a 
făcut în decurs de 5-6 minute. 
 
Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, am dreptul la replică, am fost 
acuzat , se încearcă să se înducă faptul că am fost presat de partid. Mâine voi face 
şi sesizarea, îmi pare rău că domnul Manu a înţeles greşit şi n-am să intru în 
conflict. Iar dacă s-a consemnat în procesul verbal am spus clar că nu sunt de acord 
cu aşa ceva, să mă acuzaţi  de acestă minciună terfelindu-mi onoarea, când am fost 
întotdeauna împotrivă la acestă măgărie pe bani publici. Am spus că voi merge mai 
departe asa cum m-am angajat ca voi face acea sesizare daca trece la vot. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aţi votat întotdeauna pentru până acum. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu amendamentul propus – cine este 
pentru?  Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru  (  Grigore Florin Tecău, 
Polexe Constantin , Mărăşoiu Dorin , Bratu Gabriel, Dumitrache Radu, Enache 
Viorel, Fulga Marian , Glişca Ion , Iacşa Aurel , Manu Dan , Mihăilescu Vasile , 
Lazăr Cornel , Sârbu Gheorghe , Szakacs Mihai , Şerban Constantin , Velcea 
Nicolae   )  şi 9 abţineri  ( Bănică Gheorghe , Bica Dănuţ , Postelnicescu Marius , 
Prunaru Iulian , Fraţică  Iulian , Sofianu Narcis , Jinga Valerian , Tică Manuel , 
Voicu Dorin    ). S-a adoptat Hotărârea nr.121. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Mulţumesc colegilor pentru vot. Îmi pare rău că a durat atât de mult această 
discuţie dar cred că a făcut bine şi a clarificat multe probleme şi le mulţumesc 
preşedinţilor de comisii care au avut răbdare şi au despicat firul în patru astfel încât 
să putem rezolva acestă problemă. Vă doresc o seară minunată. Mulţumesc  
 
Şedinta s-a încheiat la ora 18.30. 
 

 
P R E Ş E D I N T E, 
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    Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                    Ionel VOICA 

 
 

CONSILIERI : 

 
Sîrbu Gheorghe____________________ 
Tică Manuel______________________ 
Mihăilescu Vasile__________________ 

 

 


